
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Pod Zámkem 300, 763 61  
 

Pohořelice 23. srpna 2015 
 
Zápis z členské schůze konané dne 7.8.2015 
 
     V pátek dne 7.8.2015 se v hasičské zbrojnici konala srpnová členská schůze, které se zúčastnilo 
celkem 14 hasičů a jeden host – Vít Horák z SDH Komárov (za účelem blížících se oslav 130 let od 
založení jejich sboru). Schůzi vedl starosta Milan Zelík. 
 

1.) Svátky a narozeniny 
- svátky: 7.8. – Lada Konečná, 17.8. – Petra Vendolská  
- narozeniny:  10.8. – Urban Alois, 13.8. – Sklenařík Václav, 15.8.- Hanáček Lubomír st., 

19.8.- Vendolská Lenka, 22.8. – Forbelská Jana, 27.8. – Bartůnek Jaroslav, 27.8.– Vít 
Blaha, 28.8. – Lada Konečná  
 

2.) Uskutečněné akce 
- 12.7.2015 – VCUH – Tučapy – ženy – 2.místo 
- 18.7.2015 – soutěž historických ručních stříkaček – Kvítkovice – ruční stříkačku nám 

zapůjčili z SDH Kvítkovice, neboť ta naše nyní není schopna pomocí pumpování vahadly 
nasát sama vodu – cvičili: Batuněk Pavel, Blaha Vít, Hanáček Lubomír ml., Maňásek Aleš, 
Vrzala Miroslav ml., fanoušek – Jana Fobelská 

- 18.7.2015 – kýblovačka a noční soutěž – Lhotka – na kulovačce tři družstva žen, jedno 
mužů – nebednová umístění, noční soutěž jen ženy – 5.místo 

- 19.7.2015 – VCUH – Mistřice – ženy – 5. místo 
- 26.7.2015 – VCUH – Kněžpole – ženy – 5. místo 
- 2.8.2015 – VCUH – Ostožská Lhota – ženy – 4. místo 

 
3.) Plánované akce 

- 8.8.2015 – sportovní den – přípravná schůze na sportovní den proběhla již dne 
31.7.2015, kterou vedla Jana Forbelská, a které se zúčastnilo 10 členů sboru. Byly zde 
určeny soutěžní disciplíny, lidi kteří budou u jednotlivých stanovišť, nákup a medaile – 
Milan Zelík, sportovci dodají tři lidi na stanoviště, jídlo nezvládnou zajistit, budeme tedy 
udit klobásy – u udírny bude zkušený udič Pavel Šeďa,  

- 12.8.2015 se odjíždí na letní dětské soustředění, na Kamínku – budou si po vlastní ose 
řešit Forbelská Jana, Hanáček Lubomír, Zelík Tomáš a Zelík Milan, návrat 21.8.2015 

- 16.8.2015 – VCUH – Mařatice – ženy 
- 22.8.2015 – oslavy 130 let od založení SDH Komárov – na bohoslužbu od 09:00 hodin a 

slavnostní schůzi půjdou za náš sbor: Šeďa Pavel, Maňásková Karla, Vrzalová Božena a 
Vrzala Dušan, poté budeme provádět ukázku dálkové dopravy vody – musí nás být pět – 
Bartuněk Pavel, Hanáček Lubomír, Maňásek Aleš, Sklenařík Václav a Zelík Milan 

- 23.8.2015 – VCUH – Staré Město – ženy 
- 28.8.2015 – Barum Rally – Shakedown – od brzkého rána budou moci přijít: Forbelská 

Jana, Konečná Lada, Maňásek Aleš, Vrzala Dušan, Zelík Milan  
- 29.8.2015 – VCUH – Salaš (poslední závod VCUH) - ženy  
- 4.9.2015 – členská schůze 
- 12.9.2015 – 760. výročí od založení obce Pohořelice – budeme mít na starosti bufet a je 

třeba předvést nějaké ukázky – na konkrétním se domluvíme na další schůzi v září 
- řešena otázka domluvení známější kapely na sportovní den 2016 

o Aleš Maňásek – je třeba objednat kapelu co nejdříve, pak již nemusejí mít volno 



o Milan Zelík – na Kamínce se zeptáme na termín pivních slavností, kde tyto kapely 
hrají, a teprve podle toho začneme plánovat termín letního soustředění a 
sportovního dne  

o hlasováno, zda objednáme kapelu do 20.000,- Kč na příští rok 
(Kosovci/Focus/Reflexi/či jiné) – 12 x pro, 2 se zdrželi) 

 
4.) Technika a ostatní vybavení 

- STK u Avie + stav vozidla, jak to vypadá do budoucna a jaké jsou odhadované náklady na 
opravu zejména podvozku a zachování vozidla v co nejlepším stavu, než budeme mít 
nové 

o velitel Miroslav Vrzala – podvozek a další věci bychom byli schopní opravit 
svépomocí do 10.000,- Kč, samozřejmě je pak otázkou, kdy a jaké nové vozidlo 
budeme mít 

o zřejmě bude dále závada na vodní pumpě 
o dále neřešeno, pouze přehledné náklady na další rozpravy 

- Nákup nového vozidla – blíží se konec sportovní sezóny a je otázkou, zda budeme 
pořizovat vozidlo již nyní, či vyčkáme s žádostí o dotace na HZS Zlínského kraje, o kterých 
by bylo rozhodováno na jaře 2016, přičemž žádosti se podávají do listopadu 2015 

o závěrem debaty je, že případná poskytnutá dotace by byla zcela jistě přínosná a 
s vozidlem bychom tedy do jara 2016 vydrželi, otázkou však je, zda v té době 
budou k dispozici vozidla, která by nám třeba do té doby mohla uniknout – 
budeme tedy po bazarech i nadále shánět vozidla, která by nám vyhovovala a 
případné konkrétní věci již budeme řešit přímo se starostou obce, dle aktuální 
situace, je totiž na prodej velmi málo vozidel, která bychom chtěli (Iveco, 
9místné, co nejdelší model, cena v poměru k roku výroby, km a stavu) 

- přívěsný vozík – doklad pro zaregistrování  
o Milan Zelík - ve Zlíně na OSH k vozíkům nic nemají, pokud se něco v 90. letech 

vyřizovalo, tak o tom neví nic ani pan Bernátík, v každém případě takového věci 
by se do archivu ani nepřesouvaly. Na obci žádné doklady k vozíku nejsou.  

o Milan Zelík – po telefonickém dotazu na Registru vozidel v Otrokovicích nám 
vozík zaregistrují pouze na základě nějakého dokladu – ten vydával výrobce a u 
něj můžeme doklady získat – výrobce nám je však stále neznámý, druhou 
možností je nechat vozík podrobit „nové zkoušce“, avšak to budou zcela jistě 
vyhozené peníze, protože nebude splňovat současné požadavky 

o Milan Zelík se bude snažit pozjišťovat, kdo vozíky tenkrát vyráběl 
- Budíky k PPS 12 – Miroslav Bičan – nepřítomen 
- Příslušenství ke Kataramu – koš z ejektoru je nepoužitelný, vše tedy bude objednáno 

z výzbrojny, jak bylo dohodnuto na minulé schůzi, včetně triček, ponožek, dezinfekce a 
impregnace – má na starosti Milan Zelík 

- Sportovní stříkačka – je v pořádku 
o Lubomír Hanáček – ano, je v pořádku 
 

5.) JSDHO 
- trička a ponožky budou objednány společně s příslušenstvím ke Kataramu – má na 

starosti Milan Zelík 
-  školení u pana Měrky – Miroslav Vrzala – bude se tomu věnovat na podzim 2015 
- zdravotní prohlídky – schází Tomáš Hanáček a Pavel Šeďa 

6.) Zbrojnice a brigády 
- oprava střechy – Lubomír Hanáček – již to řeší s Radkem Omelkou 
- brigáda – 5.9.2015 – bude se řešit za běhu, domluvení má na starosti Milan Zelík, další 

termín je případně až 19.9.2015 



- na další diskuzi zůstává betonování přistavené části sklepa a vyrovnání vjezdu před garáží 
zbrojnice 

- Materiál na nová regál do garáže – Dušan Vrzala – zatím není k dispozici 
- Proudnice ke koňce, vyústění z nádrže koňky  - Vít Blaha –nepřítomen 
- Kožené doplňky ke koňce se budou řešit po oslavách SDH Komárov a před oslavami 760 

let Pohořelice – má na starosti Milan Zelík 
 

7.) Činnost mládeže 
- trenéři - proplacení pohonných hmot – vedoucí mládeže – zatím ne 
- překážka 70/80 cm – Lubomír Hanáček dodělal dřevěnou výplň, natíraly: Adéla 

Vyoralová, Kristýna Šilcová a Jana Forbelská 
- soustředění Kamínka – ohledně programu celého tábora proběhla již přípravná schůze: 

Forbelská Jana, Hanáček Lubomír, Zelík Milan a Zelík Tomáš. Sraz bude v úterý 1.8.2051 
v 19:00 hodin a začneme balit a připravovat věci na převoz, ve středu 12.8.2015 sraz dle 
potřeby, sraz dětí je ve 14:00 hodin  

- grant – po doručení všech potřebných faktur vše předáme na Synot – má na starosti 
Milan Zelík  
 

8.) Sportovní družstva – ženy, muži 
- Lubomír Hanáček vyrobil již jeden nástřikový terč, na dalším pracuje  
- Teplákové soupravy – ženy – v Jadbergu bohužel nebylo nic vhodného, řeší jiné 

 
9.) Pokladna + výdaje přes obec + elektroměr 

- červenec – výdaje: startovné 1.350,- Kč, ostatní drobnosti 458,- Kč 
- zůstatek ke dni 7.8.2015 – viz. úplné znění zápisu v tištěné podobě 
- zůstatek na účtu – Vít Blaha -  nepřítomen 
- přišla již faktura z Metalšrotu? – Vít Blaha - nepřítomen 
- stav elektroměru  

 
10.) Diskuze 

- členské příspěvky na rok 2016 se budou vybírat již letos na podzim 
- připomenutí - Kristýna Polová - dar k jejím narozeninám, které má v září  
- pivovar Kozel / Rebel – jelikož se na poslední schůzi stále nerozhodlo, koho budeme 

preferovat, objednal Milan Zelík dle dosavadní spolupráce na sportovní den pivo Kozel 
- rozprava na téma – chladící a výčepní zařízení – předloženy různé cenové nabídky – 

prozatím nerozhodnuto, ponecháno na příští schůzi 
- skákací hrad na sportovní den  

o Petra Vendolská – proč nebude? 
o Milan Zelík – dle zápisu z červencové schůze bylo sice členy našeho sboru 

odhlasováno, že skákací hrad objednáme, ale rozhodne se až dle sportovců, zda 
do toho půjdou s polovinou nákladů – tito to však nepodpořili 

 
 Milan Zelík 

            starosta sboru 


